
 

 

 
 
 
 
Referat af afdelingsbestyrelsesmøde den 20 
Oktober 2021 afdeling 607. 
 
Pkt. 1 valg af dir. Ref. 
Pkt. 2 godkendelse af referat. 
Pkt. 3 nyt fra gårdrådet. 
Pkt. 4 nyt fra div. Udvalg. 
Pkt. 5 nyt fra formanden. 
Pkt. 6 Dato for næste møde. 
Pkt. 7 orientering om nye p.  
Pkt. 8 Fordeling af poster. 
Pkt. 9 Evt. 
 
Tilstede på mødet. Annette, Søren, Nadja, Yildiz, Henriette  
Heini, Beimar, Soheila. 
 
Afbud. Inger 
 
 
Pkt. 1. Søren 
 
Pkt. 2. Ok 
 
Der blev budt velkommen til de 2 nye 
bestyrelsesmedlemmer, som kort præsenterede sig. 
 



 

 

Pkt. 3. Cykelskurene i gården er ved at blive 
repareret, gårdrådet indhenter tilbud på ny 
legeplads, der er afsat max 600.000.- 
Tilbud på maling af kælder er igangsat. 
Boldbane får nyt hegn. 
 
Pkt. 4. Orientering om HP4, møde i BB antenneforening 
udsat. 
Grønnegården nedlægges, der bliver p pladser. 
Salg af maskiner er i gang, Det vil blive til el hvor muligt. 
 
Pkt. 5. Henriette er meldt ind i organisationsbestyrelsen, 
Varmemester fyret , igen, Ny 1 mand ansat 1.11. 2021 
De som ønsker at deltage i strategimødet januar 2022, skal 
tilmelde sig senest den 20.12. 2021. 
  
Pkt. 6  Næste møde den 10 november kl 1700.             
 
Pkt. 7. Vedrørende parkering blev det aftalt at holde møde 
den 20.11. 2021 med deltagelse Jesper og Jan fra 
Nygårdsplads. 
Skiltet, der sidder på porten til p kælderen skal flyttes, eller 
der skal laves et nyt, idet skiltet ikke kan ses når porten går 
op, bilister køre ind og parkerer. 
 
Pkt. 8. Heini deltager i møderne med de 9. 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 
 
Pkt. 9. Det blev oplyst at nogle lejere ikke tager 
affaldssortering alvorligt, og smider deres affald alle steder, 
man ved hvem det er, og de vil få en meddelelse fra 
Nygårdsplads. 
 
Julefrokost….? 
 
 
  
 
 
 
Referent                                            formand 
Søren K. Sørensen                           Annette Jönsson 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


